

Water Rangers Community Science dataset

Date added: 30 December 2024

Last modified: 30 December 2024

Project type: Collection

Project visibility: Public

Local Contexts Project ID: afe24400-0732-4583-afe9-987ab6e4fa24

Project page URL: <https://localcontextshub.org/projects/afe24400-0732-4583-afe9-987ab6e4fa24>

Added by: katkavanagh | Water Rangers | Institution

Project Contact: Kat Kavanagh | kat@waterrangers.ca

Contributors:

- Water Rangers | Institution

Project Description:

Water Rangers data platform allows communities to collect and share water quality data.

Project Notices



Biocultural Notice

The BC (Biocultural) Notice is a visible notification that there are accompanying cultural rights and responsibilities that need further attention for any future sharing and use of this material or data. The BC Notice recognizes the rights of Indigenous Peoples to permission the use of information, collections, data and digital sequence information (DSI) generated from the biodiversity or genetic resources associated with traditional lands, waters, and territories. The BC Notice may indicate that BC Labels are in development and their implementation is being negotiated.

Notification BC (Bioculturelle) (French)

La notification BC sert à rendre visible l'information selon laquelle le matériel utilisé est accompagné de droits culturels et de responsabilités qui nécessitent une attention particulière au moment de le partager ou de l'utiliser. La notification BC est une reconnaissance des droits des peuples autochtones de permettre l'utilisation d'informations, de collections, de données et d'informations sur les séquences numériques provenant de la biodiversité et des ressources associées à leurs terres, cours d'eau et territoires traditionnels. La notification BC peut indiquer que les étiquettes BC (bioculturelles) sont en cours de réalisation et que leur application est en train d'être négociée. Pour plus d'information à propos des étiquettes BC, consulter le site <https://localcontexts.org/notices/biocultural-notices/>.
